

Voyager World Credit Card

From takeoff to touchdown, enjoy a seamless travel experience as you earn Voyager Miles on every spend.



Earn Voyager Miles

	Welcome Offer – 75,000 Voyager Miles Upon achieving ₦ 35,000 spend within 3 months of issuance.(for the first year only)
Annualised Savings: ₦ 2,902	Voyager Miles on Everyday Spends* > 6 Voyager Miles for every ₦ 1 travel spends on Voyager portal > 3 Voyager Miles for every ₦ 1 on other travel spends > 1 Voyager Mile on all other retail spends
	Travel Visa Concierge by OneVasco
Annualised Savings: ₦ 1,346	Assuming 2 uses in a year
	Complimentary Visits to 1000+ Airport Lounges
Annualised Savings: ₦ 235	Assuming 2 uses in a year
	Travel Insurance
Annualised Savings: ₦ 400	Assuming 2 uses in a year
	Discounts on Movie Experiences
Annualised Savings: ₦ 660	Assuming 4 uses in a year (2D standard preferred view) 3 free tickets a month
	Complimentary Valet Parking at malls in Abu Dhabi
Annualised Savings: ₦ 360	Assuming 6 uses in a year
	Bon Appétit
Up to 30% discount on dining	Up to 50% discount on health and fitness
	LiveWell
	GoodTimes
You save: ₦ 10,405 annually	

*Assuming ₦ 74,000 on domestic spend, 30,000 on cross border spend, 100,000 on grocery spends, 20,000 on utility spends and 26,000 on travel spends. Retail Spends made under the category Insurance, car dealerships, grocery, supermarkets and fast-food restaurant spends including spends originating in European Union (EU) countries and United Kingdom will earn 25% of the base points and Retail Spends made under the category Fuel, transit, government services, utility, real estate, education, charity and telecommunication will earn 10% of the base points in line with the Mastercard interchange rates.

To apply, please contact:





بطاقة فويجر وورلد الائتمانية

ابتداءً من مرحلة التخطيط لسفرك حتى لحظة عودتك، ستحمّل تجربة سفر سلسة بينما تكسب أميال "فويجر" من كل عملية إنفاق.

كسب أميال "فويجر"

عرض الترحبي - 75,000 ميل فويجر

عند تحقيق مجموع عمليات إنفاق بقيمة 35,000 درهم خلال فترة 3 أشهر تبدأ من تاريخ إصدار البطاقة (للسنة الأولى فقط).



أميال "فويجر" المقدمة مقابل عمليات الإنفاق اليومية*

- > 6 ميل من أميال "فويجر" مقابل كل 1 درهم إنفاقه من خلال منصة "فويجر".
- > 3 أميال "فويجر" مقابل كل 1 درهم إنفاقه ب بشكل نفقات سفر أخرى.
- > 1 ميل من أميال "فويجر" على جميع نفقات التجزئة الأخرى.

ال توفير السنوي:
د 2,902

خدمة التوصيل من وإلى المطار (رحلات داخلية)	
بفرض أن عدد مرات الاستخدام هو (2) في السنة	التوفير السنوي: د 400

خدمة التوصيل من وإلى المطار (رحلات دولية)	
بفرض أن عدد مرات الاستخدام هو (2) في السنة	التوفير السنوي: د 752

خصم يصل إلى 35 % عند استئجار السيارات وعلى خدمات السائق	
بفرض أن عدد مرات الاستخدام هو (2) في السنة لجولة مدتها 5 أيام بتكلفة د 2,000	التوفير السنوي: د 350

جولات مجانية من لعبة الجولف في ملاعب جولف مختارة في الإمارات العربية المتحدة	
بفرض أن عدد مرات الاستخدام هو (4) جولات جولف في السنة	التوفير السنوي: د 2,400

خصومات على المأكولات والمشروبات	
بفرض إنفاق سنوي قدره د 4,000 وخصومات تصل إلى 15 %	التوفير السنوي: د 600

برنامج "جود تايمز"	برنامج "انعم بصحتك"	برنامج "بون أبيتيت"
خصم يصل إلى 50 % في أماكن التسلية والترفيه وأسلوب الحياة	خصم يصل إلى 50 % في المنتجعات ومراكز اللياقة البدنية	خصم يصل إلى 30 % في المطاعم

أنت توفر: د 10,405 سنوياً

*افتراض إنفاق 74,000 درهم على نفقات محلية، 30,000 درهم على نفقات دولية، 100,000 درهم على نفقات بقالة، 20,000 درهم على نفقات فواتير المرافق، ومحلات السوبر ماركت، ومطاعم الوجبات السريعة، بما في ذلك النفقات التي تنشأ في دول الاتحاد الأوروبي والمملكة المتحدة. وستكتسب نفقات التجزئة التي تتم ضمن فنادق الوفود، والنقل، والخدمات الحكومية، والمرافق، والعقارات، والتعليم، والجمعيات الخيرية، والاتصالات. 10٪ من النفقات الأساسية بما ينماشى مع لائحة الأسعار الخاصة بـ ماستركارد.

